



A complimentary of Lemon Honey Special Beverage 1L

(worth HK\$98) with consumption of HK\$1,000 or above on à la carte food and beverages menu

惠顧自選食品及飲品滿HK\$1,000或以上，可獲享
檸檬蜂蜜特飲(1公升)(價值HK\$98)

with all American Express® Cards
適用於所有美國運通卡

Terms & Conditions: • Offer is valid from February 1 to December 31, 2021, unless otherwise stated. • Offer is applicable to dine-in only. • 10% service charge and tea & condiments charge applied and will be based on the original price. • The offers are available to holders of a basic or supplementary American Express Card, issued either by American Express or a third party bearing the name or trademark or service mark or logo of American Express, unless otherwise stated. • Offers are not transferrable or redeemable for cash, or used in conjunction with other offers, promotions, vouchers or privileges, unless otherwise stated. • To redeem an offer, purchase should be charged in full to an American Express Card. • Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the offers in accordance with these Terms and Conditions. American Express International, Inc. or any of its affiliates ("American Express") is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the offers and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services. • American Express and the participating merchant reserve the right to change these Terms and Conditions at any time without prior notice. • Participating merchants' terms and conditions apply - please check with the respective merchants for details. • In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the participating merchants shall be final. • In the event of any inconsistency between the English and non-English language versions, the English language version shall prevail.

條款及細則：• 除特別註明外，優惠有效期由2021年2月1日至12月31日止。• 優惠只適用於堂食。• 優惠須另收取加一服務費及茶芥，並以原價計算。• 優惠只適用於持有由美國運通或第三方機構簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的美國運通基本卡或附屬卡會員，除特別註明外。• 優惠不可轉讓或兌換現金、或與其他優惠、推廣、禮券或禮遇一併使用，除特別註明外。• 必須全數以美國運通卡簽賬方可享用此優惠。• 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通國際股份有限公司及其附屬公司並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。• 美國運通及參與商戶保留隨時更改本條款及細則之權利，而不會作任何事先通知。• 參與商戶的條款及細則適用。請向個別商戶查詢詳情。• 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。• 條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。

Rainbow Seafood Restaurant

DON'T *live life* WITHOUT IT™